

MINUTES OF PROCEEDINGS

Wednesday, April 21, 1971

(1)

[Text]

The Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders met at 3:35 o'clock p.m. this day, for organization purposes.

Members present: Messrs. Barrett, Cadieu (*Meadow Lake*), Duquet, Forget, Robinson, Scott, Smith (*Saint-Jean*), Thomas (*Maisonneuve-Rosemont*).—(8).

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman.

Moved by Mr. Duquet

That Mr. Forget be elected Chairman of this Committee.

Moved by Mr. Robinson

That motions for the election of a Chairman do now cease.

There being no other motion, the Clerk of the Committee declared Mr. Forget duly elected Chairman of this Committee and invited him to take the Chair. Mr. Forget took the Chair and thanked the Committee for the honour bestowed upon him.

Then the Chairman declared he was ready to entertain motions for the election of a Vice-Chairman.

Mr. Robinson moved

That Mr. Barrett be elected Vice-Chairman of this Committee.

Moved by Mr. Smith (*Saint-Jean*)

That motions do now cease.

There being no other motion, Mr. Barrett was declared duly elected Vice-Chairman of this Committee.

On motion of Mr. Duquet

Resolved: that the Committee print 850 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence and as a supplementary issue to it, an Index prepared by the Library of Parliament.

At 3:40 o'clock p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

Tuesday, April 27, 1971

(2)

The Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders met at 9.30 o'clock a.m. this day. The Chairman Mr. Victor Forget presided.

Members present: Messrs. Barrett, Duquet, Forget, Thomas (*Maisonneuve-Rosemont*), Lessard (*LaSalle*), Leblanc (*Rimouski*), Loiselle—(7).

In attendance: Mr. A. Sulatycky, M.P., sponsor of the late petition of Mic-Mac Oils (1963) Ltd. Parliamentary agents: Messrs. David F. Alexandor for Central-Del Rio Oils Limited and W. James Hope-Ross for Mic Mac Oils (1963) Ltd.

PROCÈS-VERBAUX

Le mercredi 21 avril 1971

(1)

[Texte]

Le Comité permanent des bills privés en général et du Règlement se réunit à 3 h. 35 de l'après-midi, pour s'organiser.

Membres présents: MM. Barrett, Cadieu (*Meadow Lake*) Duquet, Forget, Robinson, Scott, Smith (*Saint-Jean*), Thomas (*Maisonneuve-Rosemont*).—(8)

Le greffier du Comité préside l'élection du président.

Il est proposé par M. Duquet

que M. Forget soit élu président du Comité.

Il est proposé par M. Robinson

que la présentation de motions aux fins d'élire un président cesse.

Faute d'autre motion, le greffier du Comité déclare M. Forget dûment élu président du Comité et l'invite à occuper le fauteuil présidentiel.

M. Forget s'avance et remercie les membres du Comité pour l'honneur qu'ils lui ont fait en l'élisant président.

Le président se déclare prêt à recevoir les motions aux fins d'élire un vice-président.

M. Robinson propose

que M. Barrett soit élu vice-président du Comité.

M. Smith (*Saint-Jean*) propose

que la présentation des motions aux fins d'élire un vice-président cesse.

Faute d'autre motion, le président déclare M. Barrett élu vice-président du Comité.

Sur la proposition de M. Duquet

Il est résolu: que le Comité imprime 850 exemplaires de ses procès-verbaux et témoignages et en supplément, un index préparé par la bibliothèque du Parlement.

A 3 h. 40 de l'après-midi, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le mardi 27 avril 1971

(2)

Le Comité permanent des bills privés en général et du Règlement se réunit à 9h.30 du matin aujourd'hui. Le président M. Victor Forget occupe le fauteuil présidentiel.

Membres du Comité présents: MM. Barrett, Duquet, Forget, Thomas (*Maisonneuve-Rosemont*) Lessard (*La Salle*), Leblanc (*Rimouski*) Loiselle—(7).

Également présents: M. A. Sulatycky, député, parrain de la pétition déposée en retard par la Mic Mac Oils (1963) Ltd. Agents parlementaires: MM. David F. Alexandor pour la Central-Del Rio Oils Limited, et W. James Hope-Ross, pour la Mic Mac Oils (1963) Ltd.